

**STAPLES**

## PRODUCT FEATURES:

1. **Power** – Plug it into any standard, grounded AC outlet, to provide power to your Surge Protector outlets.



Operating this surge protector from a non-grounded outlet invalidates your "Connected Equipment Guarantee", and puts your valuable equipment at risk.

2. **Rotating Outlets** – Four 360° rotating outlets adjust to fit large plugs.

3. **LED Indicators** – A lit 'Protected' red LED indicates the surge protection is operating normally. If the red LED is not lit, it may mean a substantial surge event has occurred and the surge protector should be replaced. A lit 'Grounded' green LED indicates the surge protector has been plugged into a properly grounded outlet. If the green LED is not lit, it may mean that the outlet is not properly grounded. Try the unit in another location.

LED Indicators



Four Rotating Outlets

**STAPLES**

# 4-Outlet Rotating Surge Protector 540 Joules



Model: 24554

Product Specifications:

- UPC: 718103197472
- Number of Outlets: 4
- Joule Rating: 540J
- Warranty: Limited Lifetime
- Connected Equipment Warranty: \$50,000
- Continuous Duty Electrical Rating: 15A/120V/1800W
- Maximum Energy Dissipation: 540J / 36,000A
- Maximum Spike Current: 6,000V / 36,000A
- UL Clamping Voltage: UL 1449 3rd/ 500V(L-N,L-G,N-G)
- Response Time: Less than 1 nanosecond

### Warnings

The following instructions must be followed and adhered to. If any of the following instructions are not followed, it will be considered misuse and all warranties under this product will be null and void.

- 1) For indoor use only. Do not use near water or with any aquarium equipment.
- 2) Do not plug any extension cord, power strip, wall tap or adapter into the Surge Protector.
- 3) Do not plug the Surge Protector into anything but a grounded outlet.
- 4) Do not exceed ratings of 120 volts AC, 15 Amps or 1800 Watts.
- 5) Do not attempt to alter, repair or restructure the Surge Protector for any reason.
- 6) Do not use with a heater, generator, sump pump, water-related device, life support device, medical device, car, motorcycle, or golf cart battery charger.
- 7) Do not install this device if there is not at least 10 meters (30 feet) or more of wire between the electrical outlet and the electrical service panel.

Staples Surge Support Dept.  
1935 E. Vine Street, Ste. 360 | Salt Lake City, UT | 84121 | Phone: 1-800-425-0049



UL Listed to U.S. and Canadian Safety Standards UL 1449, UL 498A.  
This Product is listed to applicable U.S. and Canadian safety standards by Underwriter Laboratories Inc.

Full compliance with ROHS.

**STAPLES**

## CARACTÉRISTIQUES DU PRODUIT:

1. **Alimentation** – Branchez le dispositif sur une prise c.a. mise à la terre standard



Toute mise en fonction de ce limiteur de surtension par alimentation sur une prise non mise à la terre annule la « Garantie du matériel branché » et met à risque votre précieux matériel.

2. **Prises pivotantes** – Quatre prises pivotantes sur 360° réglables de sorte à s'adapter à de grosses fiches.

3. **Voyants DEL** – Une DEL rouge (Protected) s'allume pour indiquer que le limiteur de surtension fonctionne normalement. Si la DEL rouge n'est pas illuminée, cela peut signifier qu'une pointe de tension importante s'est produite et que le limiteur de surtension doit être remplacé. Une DEL verte (Grounded) illuminée indique que le limiteur de surtension est branché sur une prise correctement mise à la terre. Si la DEL verte n'est pas illuminée, cela peut signifier que la prise n'est pas correctement mise à la terre. Branchez le dispositif sur une autre prise.

DEL indicateurs



Quatre Prises Pivotantes

### Avertissements :

Les directives suivantes doivent être suivies et respectées. Toute omission de suivre les directives ci-dessous sera considérée comme une mauvaise utilisation et annulera toutes les garanties couvrant ce produit.

- 1) Pour utilisation à l'intérieur seulement. N'utilisez pas le produit près de l'eau ni avec du matériel d'aquarium.
- 2) Ne branchez ni cordon prolongateur, ni barre d'alimentation, ni multiprise murale, ni adaptateur sur le limiteur de surtension.
- 3) Ne branchez le limiteur de surtension que sur une prise mise à la terre.
- 4) N'excédez pas les valeurs nominales de 120 volts c.a., 15 A et 1800 Watts.
- 5) Ne tentez pas de modifier, réparer ou remodeler le limiteur de surtension pour quelque raison que ce soit.
- 6) N'utilisez pas le dispositif pour brancher un appareil de chauffage, un générateur, une pompe de puisard, un appareil en contact avec l'eau, un appareil de maintien des fonctions vitales, un appareil médical, une automobile, une motocyclette ou un chargeur de batterie de voiturette de golf.
- 7) N'installez pas ce dispositif si le fil entre la prise électrique et le panneau de distribution électrique n'est pas d'une longueur d'au moins 10 mètres (30 pieds).

Staples Surge Support Dept.  
1935 E. Vine Street, Ste. 360 | Salt Lake City, UT | 84121 | Phone: 1-800-425-0049



**STAPLES**

## Limiteur de surtension pivotant à 4 prises 540 Joules



Modèle : 24554

Fiche technique du produit:

- CUP: 718103197472
- Nombre de prises : 4
- Énergie nominale en joules : 540 J
- Garantie : à vie limitée
- Garantie du matériel connecté : 50 000 \$
- Charge électrique continue nominale : 15 A/120 V/1800 W
- Dissipation d'énergie maximale : 540 J/36 000 A
- Courant de crête maximal : 6000 V/36 000 A
- Tension de blocage UL : UL 1449 3e/500 V(L-N,L-T,N-T)
- Temps de réponse : moins de 1 nanoseconde



Homologués UL selon les normes de sécurité des É.-U. et du Canada UL 1449, UL 498A, UL 1310. Ce produit est homologué par Underwriter's Laboratories Inc. selon les normes de sécurité applicables des É.-U. et du Canada.

pleine conformité avec ROHS.